
Ændret behandlingstilbud på vej 
 
Mange blev sikkert glædeligt overraskede over statsministerens nytårstale om flere ressourcer til 
fertilitetsbehandling på de offentlige fertilitetsklinikker. Det gjorde vi også. Det er noget, vi har arbejdet for 
længe. 
 
Lige nu afventer vi, ligesom jer, yderligere information om, hvornår og hvordan ressourcerne bliver fordelt, 
således at vi kan tilbyde flere behandlingsforsøg til første barn og senere hen forhåbentlig hjælp til barn 
nummer to.  
 
Det betyder, at vi endnu ikke kan komme med uddybende informationer, og at vores behandlingstilbud 
indtil videre er uændret. 
 
Så snart vi ved mere, vil vi meddele det her på hjemmesiden. 
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